
Ljubljana, 24. 05. 2023
Z A P I S N I K

6. redne seje ŠS UL PEF,

z dne 17. 05. 2023

Prisotni: Lea Arzenšek, Deja Dekleva, Tina Fabjan, Lara Gašpar, Ema Hajdenkumer, Živa Jakšić Ivačič, Viktorija
Kvas, Katarina Novak, Maja Otič, Bor Stepišnik, Nina Stropnik, Zala Tostovršnik, Martin Ristič

Vabljeni: Lea Arzenšek, Nika Bedek, Nina Češnovar, Vitjan Črešnar Štaus, Deja Dekleva, Tina Fabjan, Lara
Gašpar, Ema Hajdenkumer, Živa Jakšić Ivačič, Nina Kranjec, Viktorija Kvas, Liza Lozar Zajec, Katarina
Novak, Maja Otič, Domen Perovšek, Patricija Primožič, Hana Rožman, Bor Stepišnik, Nina Stropnik,
Klemen Šparemblek, Zala Tostovršnik, Metka Knez, Viktor Velichkovski, Martin Ristič

Opravičeno odsotni: Nina Češnovar, Liza Lozar Zajec, Domen Perovšek, Patricija Primožič, Hana Rožman

Neopravičeno odsotni: Nika Bedek, Vitjan Črešnar Štaus, Nina Kranjec, Klemen Šparemblek

DNEVNI RED:
1. Potrditev dnevnega reda
2. Potrditev zapisnika 5. redne seje
3. Poročilo predsedstva ŠS UL PEF
4. Poročilo predstavnikov komisij Senata UL PEF
5. Predstavitev problema priznavanja predmetov na programu dvopredmetni učitelj
6. Finančne prošnje
7. Pregled projektov
8. Študentska mnenja
9. Pobude in vprašanja

Seja se je pričela ob 18.02 z ugotovitvijo sklepčnosti.

1. Potrditev dnevnega reda

1. SKLEP: ŠS UL PEF potrdi dnevni red.

Glasovanje: ZA 11 glasov.

Sklep je sprejet.



2. Potrditev zapisnika 5. redne seje ŠS UL PEF

2. SKLEP: ŠS UL PEF potrdi zapisnik 5. redne seje ŠS UL PEF.

Glasovanje: ZA 11 glasov.

Sklep je sprejet.

3. Poročilo predsedstva ŠS UL PEF

Predsednica Lara Gašpar poroča o dogajanju na zadnjih dveh sejah ŠS UL. Izšli so razpisi za projekt Eutopia,

predvsem pa je pomembno, da se lahko prijavijo tudi doktorski študenti. Glede predloga, da bi asistenti pred 1.

reelekcijo morali opraviti pedagoško-andragoško izobraževanje, se je Habilitacijska komisija UL odločila, da tega

zaradi že tako zahtevnega postopka habilitacije in težav s pridobivanjem asistentov ne bodo vključili v postopek

habilitacije, temveč bodo to upoštevali na drugačen način - kot razvojni projekt za ureditev dela asistentov. Na

Rektorski konferenci je bilo ustvarjeno delovno telo za vprašanja študentov, ki se bo ukvarjalo tudi s pravno

pomočjo/zaščito študentom in s spremljanjem profesorjev pri rednih profesurah. Ustvarjena bo nova linija LPP

številka 17, ki bo vozila po Večni poti (v okolici UL BF in UL FKKT), prav tako se bodo uredile nove lokacije za

BicikeLJ. Ureja se tudi nova celostna grafična podoba Univerze v Ljubljani in s tem tudi nov logotip, ki ga bodo

morale v prihodnje uporabljati vse članice UL. V postopek akreditacije bo šel tudi nov študijski program -

Poučevanje jezikov v zgodnjem otroštvu, pri katerem sodelujeta UL PEF in UL FF. ŠS UL bo sodeloval tudi pri

ureditvi zdravstvenih domov/dispanzerskih ambulant za študente v drugih univerzitetnih krajih po Sloveniji,

podobno, kot je to na voljo v Ljubljani; v ta namen bo napisan dopis.

Na seji Senata UL PEF ni bilo podane nobene informacije, ki bi bila posebej relevantna za študente.

3. SKLEP: ŠS UL PEF je seznanjen s poročilom predsedstva.

Glasovanje: ZA 11 glasov.

Sklep je sprejet.

Živa Jakšić Ivačič zapusti sejo.

Katarina Novak se pridruži seji.

4. Poročilo predstavnikov komisij Senata UL PEF

Noben predstavnik komisij ni imel za študente relevantnih informacij.

5. Predstavitev problema priznavanja predmetov na programu dvopredmetni učitelj

Na Študentski svet se je obrnil M. Ristič, študent magistrskega študija na programu Predmetno poučevanje, in se

na povabilo udeležil seje ŠS UL PEF v namen obrazložitve situacije. Pedagoška fakulteta ima razpisan

enopredmetni magistrski študijski program matematike (Predmetno poučevanje, smer matematika), ki se od

dvopredmetnega (Predmetno poučevanje smer matematika in še en predmet iz vezave) razlikuje le v nekaj
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predmetih. Po končanem enopredmetnem programu lahko oseba poučuje na srednji šoli tudi maturitetni

predmet, ki ga po končanem dvopredmetnem programu ne more. Študenta zanima, ali se lahko po končanem

dvopredmetnem programu vpiše še v enopredmetni program, saj bi želel poučevati tudi matematiko na

maturitetnem nivoju. Ob možnosti vpisa ga zanima tudi, ali se mu predmeti, ki se prekrivajo z dvopredmetnim

programom, priznajo ali mora zanje ponovno opravljati izpit, ter kako se prizna ta izobrazba. Gre namreč za

skoraj identičen študijski program Predmetno poučevanje, le smer študija je eno- ali dvopredmetna. Obrnil se je

že na referat in tudi na ministrstvo, vendar mu nihče ni znal odgovoriti. Na reševanju problema se trenutno že

dela. Študent že sam rešuje situacijo in tudi vodstvo je z zadevo seznanjeno. Vseeno pa bi bilo potrebno to

področje urediti, zato bomo izvedli sestanek z vodstvom fakultete za več informacij.

4. SKLEP: ŠS UL PEF se o zadevi pozanima in obvesti M. Rističa.

Glasovanje: ZA 11 glasov.

Sklep je sprejet.

6. Finančne prošnje

Nermin Mulalić prosi za financiranje udeležbe na kongresu socialne pedagogike z naslovom Socialna pedagogika

v odsevu sodobnega časa v vrednosti 50.00 €.

5. SKLEP: ŠS UL PEF se strinja s financiranjem udeležbe na kongresu socialne pedagogike v vrednosti 50.00 €.

Glasovanje: ZA 11 glasov.

Sklep je sprejet.

Domen Perovšek prosi za financiranje udeležbe na kongresu socialne pedagogike z naslovom Socialna

pedagogika v odsevu sodobnega časa v vrednosti 50.00 €.

6. SKLEP: ŠS UL PEF se strinja s financiranjem udeležbe na kongresu socialne pedagogike v vrednosti 50.00 €.

Glasovanje: ZA 11 glasov.

Sklep je sprejet.

Jana Cerovšek prosi za financiranje udeležbe na kongresu socialne pedagogike z naslovom Socialna pedagogika v

odsevu sodobnega časa v vrednosti 50.00 €.

7. SKLEP: ŠS UL PEF se strinja s financiranjem udeležbe na kongresu socialne pedagogike v vrednosti 50.00 €.

Glasovanje: ZA 11 glasov.

Sklep je sprejet.
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7. Pregled projektov

Lara Gašpar poroča o projektu PEFijada, kjer imamo za udeležbo v Mariboru le 7 prijav študentov. Dogovori se,

da vsak še malo vpraša v letnikih, če bi se še kdo prijavil.

Lara Gašpar v imenu Lize Lozar Zajec poroča tudi o projektu Pohodi, ki je odpadel zaradi slabega vremena.

Izvedba je po novem predvidena jeseni.

Nina Stropnik poroča o projektu Spoznaj živali Pedagoške fakultete, ki je bil izveden pred kratkim. Izvedba je

bila uspešna, zanimanja s strani študentov veliko. Prihodnje leto bomo dogodek verjetno ponovili.

S pregledom rezultatov glasovanja za motiv puloverja UL PEF je bil določen zmagovalni motiv avtorice Suzane

Stiković.

Člani, ki so izvajali sestanke z letniki, poročajo, da potekajo v redu, le nekaj je bilo primerov, kjer na sestanku ni

bilo udeležbe.

8. SKLEP: ŠS UL PEF je seznanjen s pregledom projektov.

Glasovanje: ZA 11 glasov.

Sklep je sprejet.

8. Študentska mnenja

Ta točka je zaprta za javnost.

9. Pobude in vprašanja

Viktorija Kvas predstavi problematiko na študijskem programu Likovna pedagogika, kjer za izdelavo izdelkov

uporabljajo ateljeje. V ateljejih so za študente namenjene police, na katerih lahko shranjujejo pripomočke (barve

ipd.). Pogosto prihaja do kraje pripomočkov, saj so stvari na policah vidne in lahko dostopne. V namen reševanja

tega problema člani ŠS UL PEF predlagajo nakup omaric, ki bi bile namenjene študentom za namen shranjevanja

teh stvari. Vsak študent bi imel svojo omarico, ali pa bi si omarico delila po 2 študenta. Omarice se lahko kupi

tudi rabljene in se s tem zmanjša nastali strošek.

10. SKLEP: ŠS UL PEF bo o problematiki in predlaganih rešitvah obvestil vodstvo fakultete.

Glasovanje: ZA 11 glasov.

Sklep je sprejet.

Nina Stropnik predstavi pobudo, ki jo imajo študenti programa Dvopredmetni učitelj. Zanima jih, če bi se dalo

tudi letos in vsa prihodnja leta preko fakultete naročiti laboratorijske halje z logotipom Pedagoške fakultete, kot

se je to dalo lani. ŠS UL PEF se strinja s pobudo in jo bo predstavil vodstvu fakultete. Smiselno se nam zdi, da bi

bila možnost nakupa halje za študente študijskih programov, ki jih potrebujejo, omogočena že ob vpisu, tako kot

lahko označimo, če želimo prejemati SMS obvestila.

11. SKLEP: ŠS UL PEF o pobudi obvesti vodstvo fakultete.
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Glasovanje: ZA 11 glasov.

Sklep je sprejet.

Seja se je končala dne 17. 05. 2023 ob 18.22.

Zapisala:
Tina Fabjan
tajnica ŠS UL PEF
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